Title (en)
Closing damper for furniture doors

Title (de)
Schliessdampfer flr Mobelttiren

Title (fr)
Dispositif d'amortissement pour portes de meubles au cours de la fermeture

Publication
EP 0905344 A2 19990331 (FR)

Application
EP 98112459 A 19980706

Priority
IT VI970164 A 19970926

Abstract (en)
The shock absorber comprises a socket (1) made from a rigid material such as plastics, metal or wood, set in a cavity in the surface of the door (4).
The socket has a projecting central core to receive the open end of an elastic bush (2) which has its closed end projecting slightly from the outer end
of the socket and the surface of the door. The socket and bush are positioned so that they lie opposite a fixed portion of the furniture against which
the door closes. The elastic bush has an inner portion of slightly greater volume than a corresponding portion of the socket which is empty prior to
compression of the bush.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un dispositif d'amortissement pour portes de meubles au cours de la fermeture. Il comprend une douille (2) encastrée dans la porte (4) au
niveau de la surface qui est destinée, lors de la fermeture, a se placer pratiquement en contact avec le c6té (5) du meuble qui pourra étre fermé au
moyen de la porte. L'embouchure de ladite douille est placée pratiquement au niveau de ladite surface et, a l'intérieur de la douille, est logé un corps
élastique (2), qui part du fond de la douille pour se terminer Iégérement en dehors de I'embouchure de la douille a I'état de repos. <IMAGE>
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